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Prije četiri i pol godine, nakon završenog 
FER-a, zaposlio sam se u odjelu 
Širokopojasne i IP mreže. Iako sam 
nakon faksa imao više ponuda za 
zaposlenje (jer kriza još nije bila lupila 
na vrata) odlučio sam se za rad u ovom 
odjelu. Osim što sam došao ovdje na 
preporuku mentora s faksa te što sam 
diplomski rad radio na opremi kojom se 
i danas bavim, u kompaniju me privukao 
opći dojam i pristupačnost na prvom 
razgovoru za posao te do sada nisam 
požalio što sam se odlučio za početak 
poslovnog puta u ovoj kompaniji. 
Naravno, tom zadovoljstvu pridonijeli 
su i moji kolege, odličan odnos prema 
zaposlenicima i dobra atmosfera koja 
vlada u našem odjelu, kao i u cijeloj 
kompaniji.

Posao?
Solution Manager, kako je službeni naziv 
za poziciju koju obnašam u ovom odjelu, 
može se okarakterizirati i protumačiti 
na više načina, ali smatram da je dobro 
definiran, jer u dvije riječi sadržava 
raznolikost posla kojim se bavim. 

Kroz ovih nekoliko godina bilo je tu i 
čisto tehničkih, ali i nekih ekonomskih 
zadataka, no mogu reći da je zapravo 
većina, kombinacija te dvije vrste posla. 
I zato mi se sviđa. Naravno, prezentacije 
i sastanci sa kupcima, koji su u našem 
slučaju telekom operatori, iskustvo je 
koje je jako vrijedno i svaka takva nova 
prilika nosi sa sobom neke drugačije 
situacije i pouke.

Poslovna>
putovanja?
Kako nisu svi naši kupci na teritoriju 
Hrvatske, na sastanke je trebalo 
putovati i na Kosovo, u Rusiju, pa čak 
i u Uzbekistan koji se čini pomalo 
egzotičan, a zapravo je njihov glavni 
grad jedan od ljepših i uređenijih 
gradova u kojima sam bio. Kako je 
Ericsson kompanija koja ima urede 
po cijelome svijetu, naravno da sam 
posjetio Stockholm, Genovu, ali i San 
Jose u Kaliforniji. To putovanje mi je bilo 
jedno od najdražih, a pošto sam već 
jednom privatno bio i u južnijem dijelu 
Kalifornije, mogu reći da mi je ta država 
prirasla srcu i jedno je od rijetkih mjesta 
gdje bih, uz Zagreb, još mogao živjeti.

slobodno>vrijeme?
Kada smo već kod putovanja, volim 
putovati i posjećivati nova mjesta. 
Obišao sam većinu država Europe, 

posjetio Sj. Ameriku i Aziju, pa mi još 
ostaju na popisu 4 kontinenta. Kako sam 
licencirani učitelj skijanja, najviše sam 
putovao u obližnje „skijaške države“ 
(makar smo po rezultatima mi veća ), 
Sloveniju, Austriju i Italiju te sam skoro 
svake godine u barem jednoj od njih, 
radno s malim skijašima ili slobodno 
skijajući za svoj gušt.

Većinu europskih država posjetio sam 
tijekom fakulteta, putujući na europska 
i svjetska studentska prvenstva zajedno 
s futsal, popularnije malonogometnom, 
reprezentacijom Sveučilišta u Zagrebu. 
Kako je generacija koje sam ja dio, 
polučila respektabilne rezultate (moj 
najveći doseg je 2. mjesto na prvenstvu 
Europe, a moji suigrači koji su malo 
produžili faks su to prvenstvo i osvojili 
), odlučili smo se za osnivanje 
malonogometnog kluba i trenutno 
igramo u 1. hrvatskoj malonogometnoj 
ligi. Natjecanje iziskuje puno treninga i 
napora, tako da većinu svog slobodnog 
vremena trošim upravo na futsal. Ono 
malo vremena što mi ostane, provodim u 
druženju s obitelji ili izlascima s ekipom. 
Nema boljeg od subotnje rute: Alcatraz 
– Europa – Maraschino – Pepermint. 

želje?
Nadam se da će i dalje moj poslovni put 
ići ovako zanimljivo i dobro kao do sada 
te da će krivulja moje karijere sve više i 
brže ići uzlaznom putanjom.
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